
PROTOKÓŁ Nr 29/2012
z posiedzenia Komisji Kultury i Oświaty

z dnia 27 lutego 2012 r.

W posiedzeniu udział wzięli:
a/ pięciu członków Komisji Kultury i Oświaty  - wszyscy obecni
b) Eugeniusz Dańczak – Wójt Gminy
c) sportowcy wg listy obecności

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Zatwierdzenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
4. Powołanie Gminnej Rady Sportu,
5. Działalność Klubów Sportowych oraz amatorskich drużyn sportowych,
6. Wykorzystanie infrastruktury sportowej,
7.  Propozycja  wykorzystania  środków  finansowych  przeznaczonych  w  budżecie  
     gminy na zadania sportowe,
8.  Sprawy bieżące.

Ad. 1-3

Posiedzenie Komisji otworzyła Przewodnicząca Komisji. Zapoznała radnych 
z porządkiem obrad, który został jednogłośnie przyjęty. Jednogłośnie przyjęto protokół 
z poprzedniego posiedzenia.

Na posiedzenie zostali zaproszeni działacze sportowi klubów działających na terenie 
gminy  (zał.nr  1  do  protokołu:  lista  obecności  zaproszonych  gości).  Przybyli:  Eugeniusz 
Krycki,  Dariusz  Ostrowski,  Wróblewski  Marek,  Jerzy  Chomicki,  Stenka  Edward,  Wójcik 
Tomasz, Jankiewicz Roman, Lehman Krzysztof, Piechna Mariusz, Ziemowit Krencewicz oraz 
wójt Gminy Dębnica Kaszubska Eugeniusz Dańczak, skarbnik Marek Malinowski i pracownik 
gminy Krystian Czapiewski.

Przewodnicząca  Komisji  przywitała  gości,  następnie  pan  Wójt  Eugeniusz 
Dańczak wprowadził zebranych w temat.

Ad.4

Przewodnicząca Komisji, Elżbieta Fryckowska odczytała projekt Zarządzenie  Wójta Gminy 
Dębnica  Kaszubska   w  sprawie  powołania  Gminnej  Rady  Sportu  w  Gminie  Dębnica 
Kaszubska oraz załącznik do zarządzenia  – Regulamin działania Gminnej Rady Sportu.

Zgodnie z wcześniej odczytanym Regulaminem, zaproponowano powołanie do życia 
Gminnej Rady Sportu w skład, której zaproponowano po jednym członku z każdego klubu 
sportowego, jedna osoba z Komisji,  przedstawiciel nauczycieli w-fu oraz pracownik gminy. 
Następnie wybrano przewodniczącego Rady. Z podanych kandydatur (podano tylko jedną 
kandydaturę:  Izabella Tabaka) w drodze jawnego głosowania, jednogłośnie wybrano panią 
Izabellę  Tabaka na przewodniczącą Gminnej Rady Sportu.  Na zastępcę przewodniczącej 
powołano  pana  Mariusza  Piechnę,  a  sekretarzem Rady  został  pan Krystian  Czapiewski, 
których  także  jednogłośnie  wybrano  w  jawnych  głosowaniach.  Kolejne  spotkanie  Rady 
wyznaczono na dzień 12.03.2012r. na godz. 16.00, na którym to Rada się ukonstytuuje. 
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Ad.5 

Zaproszeni goście pokrótce przedstawili swoją działalność, a także zwrócili uwagę na swoje 
sukcesy, bolączki, trudności i problemy.

Pan Edward Stenka, związany z KS Smoki Podole Małe- szkoli  seniorów oraz kilka grup 
młodzieżowych z okolic, od Warblewa po Maleniec, w rocznikach od 2001 po 1995. Treningi 
odbywają się 3 razy w tygodniu, w godzinach od 16.00.-20.00. Największym osiągnięciem 
dla działaczy jest to, że młodzież chce uprawiać sport, grać w piłkę nożną. 

Problemem dla klubu jest brak zaplecza socjalnego. 

Pan  Eugeniusz  Krycki-  KS  „Błękitni”  Motarzyno-  szkolą  seniorów  oraz  kilka  drużyn 
juniorskich  w  skład,  których  wchodzą  zawodnicy  z  terenu  całej  gminy.  Trenerami  są:  
E. Krycki, W.Pastwa, T.Kwiatkowski, J.Nieuważny. Treningi odbywają się we wtorki, czwartki 
i piątki. 

Największym osiągnięciem dla klubu jest I miejsce w grupie Juniora B w klasie okręgowej.

Oprócz  piłki  nożnej,  klub  zajmuje  się  lekkoatletyką.  Zawodnicy  klubowi  biorą  udział  
w  przełajowych  biegach  długodystansowych  organizowanych  w  naszym  województwie, 
zajmując wysokie miejsca. 

Największym problemem dla klubu stanowi organizacja transportu na rozgrywki.

Pan Jankiewicz Roman- Goju-Royu Karate –Do Dębnica Kaszubska- klub działa od 14 lat, 
zajęcia  odbywają  się  we  wtorki  i  czwartki  od  18.00  do  20.00  
w sali gimnazjum; karate tradycyjne uprawia 14 dzieci i młodzieży w wieku szkolnym.

Największy problemem dla działalności sekcji  stanowi wynajem sal do ćwiczeń, opłaty są 
zbyt wysokie. 

Pan  Ziemowit  Krencewicz,  KS  „Akademia  Orlika”  Dębnica  Kaszubska-szkolą  dzieci 
najmłodsze, tzn. od 2000r., treningi odbywają się 3 razy w tygodniu, od 15.30 do 18.00,  
w treningach bierze udział  średnio 20-30 osób, trenerami są wolontariusze oraz animator 
Orlika  Jerzy  Chomicki.  Największym  osiągnięciem  jest  zainteresowanie  i  propagowanie 
sportu wśród dzieci oraz ich rodziców.

Pan  Dariusz  Ostrowski,  KS  „Skotawa”  Budowo-  trenują  seniorów,  we  wtorki  
i czwartki w godz. 16.00-19.00. trenerem został Dawid Ostrowski, który niedawno ukończył 
kurs trenerski. Treningi odbywają się na boisku w Budowie, a w miesiącach zimowych na hali 
w  gimnazjum  oraz  na  Orliku  w  Bytowie.  Największą  bolączką klubu  jest  brak  zaplecza 
socjalnego z szatniami i toaletami.

Pan Tomasz Wójcik, KS Dolina –Speranda Gałąźnia Wielka, siedziba klubu jest w Gałąźni 
Wielkiej, klub liczy 70 os. członków, 85% spośród nich stanowią mieszkańcy naszej gminy, 
kształcą seniorów w sekcjach karate, jeździe konnej, lekkoatletyce i piłce nożnej, trenerami 
są K.Gański, S.Barczyński- piłka nożna, K.Wójcik-jazda konna, K.Lehman-karate. Trenują na 
halach w Kołczygłowach lub w Dębnicy Kasz. oraz na boisku w Gałąźni W. 

Bolączką  klubu  jest brak  sprzętu  dla  dzieci  uprawiających  jazdę  konną,  jest  on  bardzo 
potrzebny do zajęć i bardzo kosztowny.
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Pan Mariusz  Piechna  KS „Skotawia”  Dębnica  Kaszubska-  szkolą  seniorów oraz  drużyny 
juniorskie, trenerami są J. Dzidzienko, M. Piechna, J. Chomicki, treningi odbywają się 2 razy 
w tygodniu.

Największe problemy klub ma z transportem na zawody.

Pan Wróblewski Marek, GKS Gogolewo, klub powstał na jesieni 2011r., trenuje seniorów. 
Klub  czeka  na  oddanie  remizo-świetlico-szatni,  która  jest  jeszcze  
w budowie.

Pani  Izabella  Tabaka,  UKS „Start”  przy  SP w Motarzynie-  klub  skupia  dzieci,  młodzież  
i  sympatyków sportu z Motarzyna i  okolic,  osiągnięcia klubu są tożsame z osiągnięciami 
szkolnymi,  tzn.  III  miejsce  w  Powiatowym  Turnieju  Mini  Piłki  Siatkowej  chłopców.  
Z utęsknieniem UKS oraz szkoła czeka na oddanie sali gimnastycznej. Trenerem w klubie 
jest Izabella Tabaka, trenując chłopców i dziewczęta w rocznikach 2001/1999 w piłkę nożną, 
mini piłkę siatkową, koszykową, ręczną, lekkoatletykę oraz gimnastykę. Zajęcia odbywają się 

1  raz  w  tygodniu,  piątek,  od  13.30  do  15.05.  oraz  od  18.00  do  20.00  dla  młodzieży  
i dorosłych.

Ad. 6 - 8

1)Komisja,  odniesie  się  do  wyżej  zasygnalizowanych  uwag  poszczególnych  prezesów 
klubów. Będzie starać się o renegocjowanie opłat za wynajem sal, transport zawodników na 
rozgrywki, itp.

2) Wykorzystanie boiska wielofunkcyjnego przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Dębnicy 
Kaszubskiej. 

Prezesi zgłaszają brak opiekuna boiska, są tam już zniszczenia siatki ogrodzeniowej. Jest 
propozycja, aby odbywały się tam zajęcia „Akademii Orlika”.

3)Wykorzystanie Orlika przez kluby z terenu. 

P.Wiesława  Zacha,  administrator  boiska  opracował  tak  harmonogram,  aby  wszyscy 
zainteresowani mogli z niego skorzystać.

4)P.M.Malinowski przypomniał o dotacji celowej na działalność sportową oraz o zasadach jej 
rozliczania. 

5)Próba wypracowania  wspólnego  modelu  upowszechniania  sportu  w gminie,  utworzenie 
gminnego  ludowego  związku  sportowego,  dofinansowanie  pracy  szkoleniowców-  jako 
punkty, do omówienia na spotkanie Gminnej Rady Sportu 12.03.12r.

Na tym posiedzenie zakończono.

                                                                                                                                     Przewodnicząca

Protokołowała: Izabella Tabaka                                                     Komisji Kultury i Oświaty
                                                              
                                                                                                        /-/Elżbieta Fryckowska
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